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Esittelijä Puheenjohtaja Jaakko Alamommo 

 
Päätösehdotus Keskustellaan neuvostojen yhdistämisestä.   

 
Päätös Keskusteltiin aiheesta. Puheenjohtaja kertoi esimerkiksi Simon 

vanhus- ja vammaisneuvostojen jo yhdistyneen. Samaa on jo tehty 
muillakin paikkakunnilla. Arja Ketola piti puheenvuoron yhdistymisen 
hyödyistä kuten asioiden helpommasta järjestelystä. Keskustelua 
käytiin myös käytännön asioiden järjestelystä. Päätettiin hyväksyä 
neuvostojen yhdistäminen. Sihteeri toimittaa päätöksen 
Vanhusneuvostolle tiedoksi. 

 
 
 
 


